
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ J.Fándlyho v Seredi konanej dňa 

20.10.2016. 

Prítomní    :8 

Neprítomní:3 

Hosť:PaedDr. Čomaj 

PROGRAM : 

1. Privítanie 

2. Vyjadrenie sa k správe o výchovno-vyčovacích výsledkoch za školský rok2015/2016 – predkl. 

Riad.školy 

3. Interná smernica školy o určení pozícií v škole – predkl. Riad.školy 

4. Rôzne   

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

PRIEBEH : 

Bod  1) Privítanie 

p. Vydarená , predseda Rady školy privítala zúčastnených členov. 

 

 

Bod 2)§ 2 ods. 1, o = Oblasti , v ktorých škola dosahuje dobré výsledky ,a oblasti, v ktorých sú 

nedostatky a treba úroveň výchovy a vzdelávania zlepšiť vrátane návrhov opatrení. 

 

V rámci nedostatkov, bola okrem témy  vonkajšieho športového  areálu spomenutá aj téma  

absencie regulačných ventilov ohľadom  kontroly  tepelného hospodárenia. 

 

Pripomienka: P. poslanec Veselický poskytol vyjadrenie v znení, ktoré citujem: Neodporúčam 

žiadnu rozvojovú investíciu pre ZŠ J. Fándlyho , pokiaľ v celej škole nebudú vymenené 

a namontované regulačné ventily na radiátory.    

Uznesenie :RŠ odporúča zriadovateľovi mestu Sereď schváliť záverečnú správu o výsledkoch 

a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti ZŠ Juraja Fándlyho v Seredi za školský  rok 

2015/2016. 

               Bod  3)  Interná smernica školy o určení pozícií v škole – predkl. Riad.školy 

                    Všeobecné info.  

Bod  4)  Rôzne  

4.1 Voľba  novej  Rady  školy prebehla v súlade so stanovami a platnými predpismi. 

Ustanovenie:  Dňa 25.10.2016 sa bude konať zasadanie RŠ v novom zložení 

 

Na záver  sa p. riaditeľ Čomaj poďakoval za pozitívnu a príkladnú spoluprácu  

všetkých  členov RŠ  za posledné funkčné obdobie. 

 

Zapísala: Ing. Andrea Hilkovičová 

              23.10. 2016 


